
 
Dorpsplatform Linschoten  
 
 
Aan de gemeenteraad van Montfoort 
 
Linschoten, 17 april 2025 
 
Onderwerp: Raadsvoorstel bereikbaarheid Linschoten  
 
Geachte gemeenteraadsleden, 
 
Op de agenda van de commissie Ruimte van 22 april aanstaande staat het raadsvoorstel 
bereikbaarheid Linschoten geagendeerd.  
 
Het bestuur van het Dorpsplatform heeft hier met enige verbazing kennis van genomen. 
In februari 2024 zijn er twee wat rommelige informatieavonden per gebied geweest over dit 
onderwerp. Er zijn toen vragen gesteld en opmerkingen gemaakt. Hierop is geen terugkoppeling 
gekomen over hoe de problemen zouden worden opgelost. 
 
Vervolgens is het traject door ziekte van de verantwoordelijke gemeenteambtenaar stop is gezet en 
is gemeld dat het omstreeks maart 2025 weer zou worden opgepakt. 
Dat dit nu betekent dat de plannen die vanaf december 2024 verder zijn uitgewerkt al op 6 mei 
aanstaande ter besluitvorming aan de gemeenteraad worden voorgelegd, komt niet overeen met de 
verwachtingen die zijn gewekt dat het participatietraject met de inwoners nog een vervolg zou 
hebben en dat nadere uitwerkingen zouden worden besproken. 
 
Het Dorpsplatform Linschoten ontving het mailbericht van het Projectteam ‘Bereikbaarheid van 
Linschoten’ van 10 april 2025 over de stand van zaken van dat project zonder scenario’s en zonder 
informatie over het besluitvormingstraject. 
 
Kijkend naar de plannen en scenario’s voor het realiseren van extra parkeerplaatsen die nu 
voorliggen pleiten wij ervoor dat de gemeente Montfoort éérst de inwoners op de hoogte stelt door 
middel van een informatieavond, voordat deze in de commissie of raad ter besluitvorming komen. 
Temeer omdat het nu, anders dan in februari 2024, gaat om concrete plannen waar de 
Linschotenaren kennis van kunnen nemen. En waarvan in de stukken wordt aangegeven dat 
bewoners mogelijk onaangenaam overvallen kunnen worden door de uitkomsten.  
 
Wij verzoeken het college dan ook om opnieuw een tweetal informatieavonden te organiseren 
waarin de uitgewerkte plannen worden voorgelegd en worden besproken met de bewoners.  
Wij verzoeken u dringend om dit onderwerp van de agenda te halen. 
 
Hoogachtend, 
Namens het bestuur van het Dorpsplatform Linschoten, 
 

 
Monique Buijze, voorzitter 


